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Ter info, mail hieronder van aan[EENbt 2-pager

@minvws.nl]

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Wetgeving en Juridische Zaken

Cluster Bezwaar en Beroep

Parnassusplein 5 | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

Van:ECE) EIEN eri

Verzonden: woensdag 16 juni 2021 12:23

@minjenv.nl

) SEEN inv. ni>;IEE) SEEEN eins. EEE
@minvws.nl>

Onderwerp: Tbhv MR: nav je vraag over 2-pager onverplicht tegemoet komen

HaER

Via EEZg heb ik begrepen dat er bij jullie nog een aantal vragen leven bij de 2-pager over onverplicht tegemoet komen. Om daarover

duidelijkheid te bieden wil ik met deze email een toelichting op een aantal punten van de 2-pager geven die onze minister Van Ark wil

bespreken as MR.

De 2-pager is bedoeld om in de MR met vrije gedachtevorming stil te staan bij het onderwerp van onverplicht tegemoetkomen aan

medewerkers die langdurig ziek zijn als gevolg van een COVID besmetting. Om alle gedachtevorming op dit punt de ruimte bieden is er voor

gekozen niet een uitgewerkt voorstel aan de MR voor te leggen, maar de MR juist aan het begin van het traject hierin mee te nemen. De

belangrijkste punten waar vrij over van gedachten kan worden gewisseld zijn als bespreekpunt in de 2-pager opgenomen. Een invulling van de

noodzaak tot cnverplicht tegemoet komen in deze situatie, de beoogde doelgroep, de wijze van vermgeving en de wijze van financiering zijn

daarom nog niet uitgewerkt. Wel is door VWS een voorstel op hoofdlijnen opgenomen dat als vertrekpunt voor deze dialoog kan worden

benut. Vanuit J&V is [EEE IEE het interdepartementaal gremium onverplicht tegemoet komen eerder betrokken is geweest bij dit

vraagstuk. Daarnaast hebben we irt de politie als cruciaal beroep contact hierover gehad met jouw collega’ sERIEIINen

Het ligt in de lijn der verwachting dat in de MR vanuit verschillende invalshoeken tegen dit onderwerp kan worden aangekeken. Datzelfde geldt
ook voor de verschillende invalshoeken die de betrokken departementen op dit punt kunnen hebben. Het doel van bespreking van de 2-pager in

de MR is dan ook de beelden bij de verschillende bewindspersonen op dit onderwerp op te halen en te kijken of er draagvlak is voor het

onverplicht tegemoet komen en zo ja, in welke vorm. Eventuele punten die voor de verschillende betrokken departementen relevant zijn,
kunnen aan de betrokken bewindspersonen worden meegegeven voor bespreking in de MR. Dit komt de brede gedachtewisseling van het

onderwerp in de MR ten goede.

Mocht bovenstaande nog tot vragen leiden, benader mij dan nog even. Dan kan ik waar nodig een aanvullende toelichting geven.
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